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PROTOKÓŁ NR XV/2015 

z obrad XV 

Sesji Rady Gminy Miedźno 

odbytej w dniu 15 grudnia 2015 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy 

Pana Leszka Idasza 

 

Stan ustawowy Rady 15 osób. 

Obecnych wg załączonej listy 14 osób (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście oraz przybyli mieszkańcy zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu (zał. nr 2). 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10.00 w sali narad Urzędu Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył 

posiedzenie XV Sesji Rady Gminy Miedźno. Powitał zebranych radnych oraz pozostałych 

uczestników obrad. 

W chwili otwarcia posiedzenia obecnych było 12 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XV sesji 

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian: 

1.  Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno. 

4.  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.   

5.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.   

6.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
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podatkowych. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia podatku od środków transportowych. 

10.  Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek 

oraz zwolnień z opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasenta. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miedźno na lata 2015-

2025. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

w Miedźnie. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

16.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 

17.  Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata 

2015-2026. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno 

na lata 2016-2030. 

20.  Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie utworzenia województwa 

częstochowskiego. 

21.  Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

22.  Interpelacje i wolne wnioski. 

23.  Zakończenie obrad XV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowało 12 radnych w tym: 
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• głosów „za” - 12 

• głosów „przeciw” - 0 

• głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Idasz zapytał czy są uwagi do protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Leszek Idasz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XIV sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych w tym: 

• głosów „za” - 11 

• głosów „przeciw” - 0 

• głosów „wstrzymujących” - 1 

Protokół z XIV sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Radny Bęben dołączył na salę obrad o godz. 10.15. 

Ad. pkt 4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Miedźno – Leszek Idasz. Stanowi ona zał. nr 3 do protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmianie uległa treść § 4 omawianego projektu uchwały, która powinna 

brzmieć „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego i w 

chodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 r.” Dodał, że zmiana treści paragrafów wejścia w życie  

uchwał będzie zmieniona we wszystkich podejmowanych przez radnych uchwałach dotyczących 

podatków. Dodatkowo zmiany te zostaną wyświetlone podczas prezentacji projektów. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 
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Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 87/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Skarbnik wyjaśnił, że wystąpił błąd w numeracji punktów w § 1. Kolejne punkty powinny kończyć 

się nawiasem, a nie kropką. Dodatkowo przypomniał, że zmianie ulega treść paragrafu dotyczącego 

wejścia w życie uchwały. 

Przewodniczący Idasz poinformował, że zarówno Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa  

jak i Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na ostatnich swoich posiedzeniach 

przyjęły wniosek w sprawie obniżenia kwoty podatku od nieruchomości dot. gruntów 

niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji. W pierwotnym założeniu kwota ta wynosiła 

3,00 zł za 1 m², jednak obie komisje zdecydowały, aby obniżyć ją do stawki minimalnej 0,20 zł   

za 1 m². 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał wniosek obu komisji pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Wniosek komisji został przyjęty. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały uwzględniający przyjęty 

wniosek oraz zmiany zaproponowane przez Skarbnika pod głosowanie . 
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Głosowało 13 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 88/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Skarbnik wyjaśnił, że w § 1 projektu uchwały wykreślony został  pkt. 2, który zwalniał z podatku 

od nieruchomości budowle stanowiące mienie gminne, nie oddane w posiadanie zależne. Dodał, że 

zmiana taka podyktowana jest zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO). Dodatkowo 

przypomniał, że zmianie ulega treść paragrafu dotyczącego wejścia w życie uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 89/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych.   

Skarbnik wyjaśnił, że załączniku nr 1 do omawianego projektu uchwały, którym jest wzór 

formularza informacji w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego zmianie uległ zapis 

dotyczący oświadczenia widniejącego przy rubryce na podpis podatnika. Jego treść  

w przedstawionym radnym projekcie brzmiała: „Oświadczam, że są mi znane przepisy Kodeksu 

karnego skarbowego o odpowiedzialności za podanie danych niezgodnych z rzeczywistością”. 
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Obecnie prawidłowe jego brzmienie to „Oświadczam, że podawane przeze mnie dane są zgodne  

z prawdą.” Dodatkowo przypomniał, że zmianie ulega treść paragrafu dotyczącego wejścia w życie 

uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 90/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Radny Sznober dołączył na salę obrad o godz. 10.22. 

Od tej pory na sali obecnych było 14 radnych. 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia podatku od środków transportowych. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmianie w omawianym projekcie uchwały uległ zapis dotyczący osi jezdnych 

z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne co obrazuje tabela  

w § 1 pkt. 2 projektu uchwały. Prawidłowy zapis brzmi kolejno: jedna oś, dwie osie, trzy osie.  

W § 1 pkt. 7 zwrot „od autobusów” zmieniony został na liczbę pojedynczą „od autobusu”. 

Dodatkowo przypomniał, że zmianie ulega treść paragrafu dotyczącego wejścia w życie uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 13 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 1 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 91/XV/2015. 
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W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych 

stawek oraz zwolnień z opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasenta. 

Wójt przypomniał, że zmianie ulega treść paragrafu dotyczącego wejścia w życie uchwały, co 

omówione zostało podczas podejmowania pierwszej uchwały dotyczącej podatku rolnego. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Wójta pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 92/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Miedźno na lata 

2015-2025. 

Wójt zwrócił się do radnych o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Miedźno na lata 2015-2025, gdyż stanowi ona niezbędny dokument planistyczny, a jej opracowanie 

konieczne jest, aby móc starać się o środki z Unii Europejskiej. Nadmienił, że w przedmiotowym 

dokumencie określono wizję i misję Gminy Miedźno, które odczytał. Rozwój Gminy Miedźno 

powinien być podporządkowany następującej wizji: „Gmina Miedźno to przestrzeń o cennych 

walorach środowiska przyrodniczego i kulturowego, tworząca stabilne warunki do życia, osiedlania 

się i rozwoju mieszkańców.” Dodał, że misja sformułowana w przedstawionym dokumencie brzmi: 

„Celem jest stały i zrównoważony rozwój Gminy Miedźno poprzez poprawę warunków życia 

mieszkańców, wzrost ich dochodów oraz różnicowania ich źródeł.” Dodał, że w przypadku 

dodatkowych pytań postara się udzielić odpowiedzi. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 93/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowej w Miedźnie. 

Wójt poinformował, że uchwała ta zakończy sprawę związaną z wyjazdem z ulicy Sienkiewicza na 

ulicę Częstochowską w Miedźnie. Podkreślił, że chodzi o odcinek 2-3 metrów łączący tą ulicę  

z drogą wojewódzką 491 (DW 491). Aby działanie takie było możliwe nieruchomość ta musiała 

zostać nabyta na cele publiczne związane z poprawą bezpieczeństwa. Dodał, że dopiero po podjęciu 

przez radnych uchwały możliwe będą dalsze negocjacje w tej sprawie, jednak wstępne rozmowy  

z właścicielem nieruchomości przebiegły pozytywnie. Nadmienił, że skłania się ku temu by sprawę 

tą załatwić polubownie. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 94/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

Skarbnik wyjaśnił, że pomoc przyznana powiatowi kłobuckiemu przeznaczona zostanie na 

dofinansowanie zakupu i montażu windy dla osób niepełnosprawnych, dla Ośrodka Rehabilitacyjno 

– Edukacyjnego – Wychowawczego (OREW) w Hutce. Nadmienił, że pozostałe gminy powiatu 
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kłobuckiego też zabezpieczyły w swoim budżecie środki na ten cel. 

Wójt dodał, że winda taka zostałaby sfinansowana ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (PFRON). Nadmienił, że w chwili obecnej 7 mieszkańców 

Gminy Miedźno korzysta z OREW w Hutce. 

Radny Sznober zapytał czy kwota dotacji stanowiąca 4 000,00 zł została ustalona przez gminę czy 

wynika ona z potrzeb powiatu. 

Wójt odpowiedział, że na spotkaniu w starostwie, w którym uczestniczyła sekretarz padła 

propozycja, by gminy współfinansowały to działanie w takiej wysokości, natomiast resztę środków 

powiat dołoży ze swojego budżetu. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 95/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Skarbnik wyjaśnił, że podjęcie uchwały wynika ze zmiany terminu realizacji inwestycji pn. 

„Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą ul. Sportowa, Sosnowa, 

Tartakowa, Brzeźnicka, Akacjowa” na rok 2016. Dodał, że zgodnie z zaleceniami RIO w projekcie 

uchwały zmieniono szczegółowość harmonogramu spłat rat pożyczki, określając jedynie lata spłat. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 
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głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 96/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

Skarbnik wyjaśnił, że zmiany w budżecie Gminy Miedźno na 2015 r. wynikają z niżej opisanych 

operacji: 

1.Zmniejszenia planu dochodów i wydatków z tytułu subwencji oświatowej, zgodnie z decyzją 

Ministra Finansów Nr ST3.4750.5.2015 o kwotę 105.339,00 zł. 

2.Zwiększenia planu dochodów i wydatków wynikające ze zwrotu części kosztów szkolenia  

z Krajowego Funduszu Szkoleniowego w związku ze studiami podyplomowymi pracownika 

Referatu Finansowego w kwocie 2.172,80 zł. 

3.Zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 3.874,50 zł wynikających z zakupu, a 

następnie odsprzedaży preparatu „ACTIFLOC +402" użytkownikom na podstawie umów 

sporządzonych przez Urząd Gminy. Preparat przeznaczony jest do przydomowych oczyszczalni 

ścieków w miejscowościach: Miedźno, Borowa i Władysławów. Zakupiony środek służy 

ujednoliceniu sposobu obsługi przydomowych oczyszczalni ścieków. 

4.Zwiększenia planu dochodów i wydatków wydzielonego rachunku dochodów dotyczącego 

stołówki szkolnej Gimnazjum w Miedźnie o kwotę 7.000,00 zł. Wyjaśnił, że z prośbą taką zwrócił 

się główny księgowy Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty Samorządowej  

w Miedźnie Cezary Sobański. 

5.Zwiększenia planu wydatków związanych z uczęszczaniem dzieci przedszkolnych z terenu 

Gminy Miedźno do przedszkoli w innych gminach o kwotę 10.000,00 zł. Dodał, że wciąż spływają 

noty obciążeniowe z tego tytułu dla Gminy z innych gmin. W ostatnich dniach gmina Kłobuck 

przysłała taką notę na kwotę 23 000,00 zł. Nadmienił, że w związku z tym, że do końca roku 

pozostało jeszcze trochę czasu zasadnym wydaje się zabezpieczenie na ten cel większej kwoty. 

6.Zwiększenia planu wydatków związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
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w kwocie 55.000,00 zł. Dodał, że zasadne jest zwiększenie wydatków na ten cel, bowiem kwota 

która pozostała okazuje się niewystarczająca na zapłacenie ostatniej w tym roku faktury za wywóz 

odpadów komunalnych firmie obsługującej naszą gminę. 

7.Uzupełnienia planu wydatków związanych z oświetleniem ulicznym na terenie gminy Miedźno  

o kwotę 10.000,00 zł. 

8.Zmniejszenia przychodów budżetu związanych z budową kanalizacji sanitarnej w Ostrowach nad 

Okszą w wysokości transzy pożyczki przewidzianej na 2015 r. w kwocie 963.756,36 zł  

i jednoczesnym zmniejszeniu o tą samą kwotę wydatków majątkowych w rozdziale Infrastruktura 

wodociągowa i sanitacyjna wsi. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 97/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 

Skarbnik wyjaśnił, że podjęcie uchwały spowodowane jest przesunięciem w czasie realizacji 

inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ul.: Sportowa, 

Sosnowa, Tartakowa, Brzeźnicka, Akacjowa” na rok 2016. To przesunięcie czasowe powoduje 

zmiany w wysokości limitów zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek w budżecie 2015 r. do 

kwoty 1.559.947,67 zł. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 
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głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 98/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno 

na lata 2015-2026. 

Skarbnik wyjaśnił, że w przedłożonym radnym projekcie uchwały nastąpiła zmiana tytułu. Zgodnie 

z propozycją Radcy prawnego będzie to uchwała „w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedźno na lata 2015-2026”. Dodał, że w § 1 zwrot „dokonuje się 

następujących zmian” zastąpiono wyrażeniem „wprowadza się następujące zmiany”. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 99/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

O godz. 10.45 Przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 10.55. 

Ad. pkt. 18. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok. 

Projekt budżetu Gminy Miedźno na 2016 rok omówił Skarbnik. Przygotowana przez niego 

prezentacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Modliński dołączył po przerwie na salę obrad o godz. 11.00. 

Radny Bęben zapytał jakie działania podjęto w związku z odwodnieniem ulicy Filipowicza  

w Miedźnie w kierunku ulicy Majowej. Drugie pytanie radnego dotyczyło modernizacji centralnego 

ogrzewania  szkoły w Miedźnie. Dodał, że środki na ten cel przesunięte zostały w budżecie w roku 
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2014, a do dzisiaj w dalszym ciągu przedszkole jest przegrzewane, a szkoła podstawowa  

i gimnazjum niedogrzane. 

Wójt odpowiedział, że temat odwodnienia wspomnianej przez radnego ulicy poruszany był już 

wielokrotnie na komisjach oraz sesjach. Wiosenne roztopy zalewają posesje przy ulicy Ułańskiej  

w Miedźnie. Na jednej z sesji obecni byli mieszkańcy ww. ulicy, którzy prosili o interwencję w tej 

sprawie. Dodał, że ma ten problem na uwadze, a pierwszym krokiem, który należy poczynić jest 

opracowanie koncepcji takiego odwodnienia i na to zostaną przeznaczone środki z budżetu. 

Nadmienił, że chwilę obecną nie jest w stanie określić metody, jaka zostanie tam zastosowana, 

trzeba wybrać rozwiązanie optymalne, a zarazem najmniej kosztowne. 

Odnosząc się do drugiej kwestii jaką poruszył radny Bęben, wyjaśnił, że inwestycja wymiany kotła 

C.O. w budynku szkoły w Miedźnie nie została ujęta w budżecie na rok 2016, ponieważ budżet ten 

musiał zostać zoptymalizowany do dużych przedsięwzięć realizowanych w ramach Regionalnych 

Inwestycji Terytorialnych (RIT). Najważniejszą inwestycją gminną będzie budowa sieci 

kanalizacyjnej i gmina ma tutaj szanse na dofinansowanie w kwocie ok. 4 800 000,00 zł. Mimo, że 

projekt C.O. w budynku szkoły został wykonany jego modernizacja nie zostanie wprowadzona do 

budżetu dopóki Gmina nie przeanalizuje skutków inwestycji kanalizacyjnych. Jest to jednak temat, 

do którego będzie trzeba wrócić kiedy sytuacja ekonomiczna związana z RIT będzie jasna. 

Radny Graj zapytał jaki będzie koszt wymiany nawierzchni ulicy Ułańskiej w Miedźnie. Wyraził on 

swoją wątpliwość co do tego czy gminę z tak skromnym budżetem będzie na to stać. W dalszej 

części poruszył temat oświetlenia ulicznego. Dodał, że pierwszy rok kadencji obecnej rady upłynął, 

a w tej kwestii nie zostało poczynione nic. Nadmienił, że mieszkańcy często pytają go o temat 

oświetlenia. 

Wójt odpowiedział, że z szacunku jaki został przeprowadzony wynika, iż remont ulicy Ułańskiej 

wyniesie ok 350 000,00 zł i gminę stać będzie na takie działanie. Dodał, że jest to droga powiatowa, 

której stan jest zły – jednak po wymianie nawierzchni będzie ona służyć mieszkańcom gminy. 

Planowany do remontu jest odcinek 900 m – od skrzyżowania z ulicą Majową w Wapienniku do 



14 

 

ulicy Częstochowskiej w Miedźnie. Co do sprawy oświetlenia wyjaśnił, że sytuacja wygląda 

podobnie jak w temacie modernizacji C.O. Działanie to nie zostało ujęte na tym etapie w budżecie 

gminy, jednak nie jest to temat zaniechany. Partnerstwo Publiczno – Prywatne jest jedną z opcji 

braną pod uwagę, jeśli tylko pojawią się oszczędności wynikające z inwestycji kanalizacyjnych. 

Nadmienił, że zamierza wywiązać się z zadań do jakich zobowiązał się jako kandydat na Wójta 

Gminy Miedźno. Należy mieć jednak na uwadze fakt, że wszystkich inwestycji nie da zrealizować 

się w ciągu roku, a do końca kadencji zostały jeszcze 3 lata. Dzisiaj ograniczeniem są niepewności 

dotyczące dochodów, a także daty narzucone przez RIT, które są priorytetem. 

Radny Kluba zapytał czy byłaby możliwość przy okazji przebudowy ulicy Ułańskiej zmiany 

ułożenia wysokości krawężników. Dodał, że są one wysokie i podczas okresu zwiększonego ruchu 

przy cmentarzu samochody nie mają możliwości parkowania na poboczu. Powoduje to trudności 

komunikacyjne. Poprosił by wziąć to pod uwagę. 

Wójt odpowiedział, że jeśli będzie możliwość wygospodarowania dodatkowych miejsc 

parkingowych – opcja taka będzie brana pod uwagę. Zdaje sobie sprawę z tego, że w okresie 

Wszystkich Świętych ciężko tamtędy przejechać. Najpierw jednak należy upewnić się czy teren ten 

jest własnością komunalną. 

Radny Zielonka zapytał dlaczego w budżecie kwota na ochronę przeciwpożarową jest niższa niż  

w roku ubiegłym. 

Skarbnik wyjaśnił, że rzeczywiście kwota ta jest niższa od kwoty z poprzedniego roku budżetowego. 

Dodał jednak, że w roku obecnym nie wykorzystano jeszcze kwoty 18 000,00 zł. Wykonano szereg 

badań, które nie powtarzają się corocznie, w związku z czym zasadne wydaje się zaplanowanie 

niższej kwoty na ten cel. 

Wójt dodał, że pieniędzy na zabezpieczenie przeciwpożarowe na pewno nie braknie. Zabezpieczona 

w budżecie kwota powinna wystarczyć na bieżące zadania. Gmina planując budżet nie może 

naruszyć dyscypliny finansów publicznych Jeśli wyniknie potrzeba uruchomienia dodatkowych 

środków tak jak miało to miejsce w przypadku potrzeby remontu samochodu OSP Ostrowy na 
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przykład uruchomione zostaną w tym celu środki z rezerwy budżetowej. 

Sołtys Seliga zapytał dlaczego w załączniku nr 15 do projektu budżetu obrazującym 

rozdysponowanie funduszu sołeckiego Kołaczkowic Dużych ujęto dwukrotnie dofinansowanie 

orkiestry OSP Miedźno. 

Skarbnik wyjaśnił, że jest to omyłka pisarska. Jedno dofinansowanie w kwocie 300,00 zł 

rzeczywiście przyznane będzie orkiestrze OSP Miedźno, natomiast druga pozycja wiąże się  

z dofinansowaniem Klubu Sportowego Grom Miedźno w wysokości 400,00 zł. Dodał, że radni 

mają naniesione wprowadzone zmiany w przedłożonym projekcie budżetu, dodatkowo zostały one 

oznaczone kolorem czerwonym w prezentacji. 

Sołtys Seliga zapytał czy jest szansa, że w 2016 roku wyremontowana zostanie w Kołaczkowicach 

droga przy lesie. 

Wójt odpowiedział, że wystąpił do Wojewody Śląskiego o komunalizację tej nieruchomości i czeka 

na decyzję w tej sprawie. Dopiero, kiedy droga stanie się własnością gminy będzie można podjąć 

konkretne działania. 

W dalszej części Skarbnik poinformował, jakie kwoty w projekcie budżetu przedstawionym radnym 

uległy zmianie. Nadmienił, że zmiany te wiążą się z zaleceniami RIO oraz drobnymi literówkami 

czy błędami w obliczeniach. Naniesione poprawki wyświetlone zostały podczas prezentacji. 

Zmianie uległa kwota wydatków budżetowych, obejmujących plan wydatków na kwotę 18 030 

392,97 zł. Dodatkowo przedstawiona została osobno kwota pożyczki – 3 880 469,32 zł oraz 

kredytów 658 751,42 zł z jakich zostanie pokryty deficyt budżetowy. Dodał, że ujęta w wydatkach 

kwota 1200,00 zł w dziale 75023 – Urzędy Gmin jest dotacją przekazywaną do powiatu na system 

ostrzegawczy sms. Wcześniej została ona źle sklasyfikowana w budżecie stąd jej przeniesienie. 

Różnica w rozdziale 85153 – Zwalczanie narkomanii i 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi 

wynika z przesunięcia między tymi rozdziałami kwoty 2000,00 zł. Zmianie uległa też nazwa 

załącznika nr 6 do omawianego projektu uchwały, który teraz brzmi „Plan dochodów i wydatków 

związanych z realizacją własnych  zadań bieżących gmin w 2016 r.” oraz załącznika nr 7 - „Plan 
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dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 

wykonywanych na podstawie porozumień w 2016 r.”. Powiedział, że w załączniku nr 14 

obrazującym fundusz sołecki nastąpiła korekta dotycząca podziału środków przeznaczonych dla 

sołectwa Kołaczkowice Duże, o czym wspomniał udzielając odpowiedzi na pytanie sołtysa Seligi. 

Ostatnią zmianą omawianą przez Skarbnika był błędny zapis w planie zadań inwestycyjnych 

jednorocznych do realizacji na 2016 rok jednej z inwestycji finansowanych ze środków własnych 

budżetu gminy. We wcześniej rozdanym radnym projekcie budżetu widniał zapis „Budowa 

GPSZOK przy ul. Jagiełły w Miedźnie”, prawidłowe jego brzmienie to „Budowa przepompowni 

ścieków przy ul. Jagiełły w Miedźnie”. 

Radny Sznober zapytał czy przepompownia planowana na ul. Jagiełły będzie osobną inwestycją 

wobec kanalizacji. 

Wójt odpowiedział, że w trakcie budowy kanalizacji na ul. Jagiełły pominięto budynki byłego kółka 

rolniczego. Jest to obszar komunalny i gmina we własnym zakresie wybuduje dla niego 

przepompownie ścieków. Dzięki takiemu działaniu sąsiednie nieruchomości, nie przyłączone do 

kanalizacji mogą skorzystać z takiej przepompowni bez ponoszenia wysokich kosztów podłączenia 

się do kanalizacji. Jednorazowe takie podłączenie kształtuje się na poziomie ok 20 000,00 zł, jest to 

więc znacząca kwota dla praktycznie każdego mieszkańca. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach 

omówionych przez Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 100/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Miedźno na lata 2016-2030. 

Skarbnik powiedział, że w przedłożonym radnym projekcie uchwały zmianie uległy kwoty zawarte 

w załączniku nr 1. Poinformował, że wydatki bieżące w roku 2016 wynoszą teraz  

18 030 392,97 zł, a wydatki majątkowe 7 140 491,79 zł. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały po zmianach omówionych przez 

Skarbnika pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 101/XV/2015. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 20. Podjęcie Apelu Rady Gminy Miedźno w sprawie utworzenia województwa 

częstochowskiego. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że apel był już omawiany szczegółowo na komisjach, zapytał 

jednak czy radni mają jeszcze jakieś uwagi co do treści apelu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt apelu pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 14 

głosów „przeciw” - 0 

głosów „wstrzymujących” - 0 

Apel podjęto. Otrzymał on numer 3/2015. 

W załączeniu apel. 

Ad. pkt. 21. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 28 października 2015 r. do  

14 grudnia 2015 r. przedstawił Wójt. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 
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Wobec braku pytań do informacji i okresu sprawozdawczego omówionego przez Wójta 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 22 Interpelacje i wolne wnioski. 

Radny Puchała poinformował, że na posiedzeniu komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa 

w dniu 10 listopada 2015 roku radny Leśnikowski wystąpił z oficjalnym wnioskiem o wykonanie 

przeglądu przepustu na ulicy Brzeźnickiej w Ostrowach nad Okszą oraz podjęcie działań 

zmierzających do naprawy obiektu. Poprosił też o wysłanie pisma w tej sprawie do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich (ZDW) w Katowicach. Zwrócił się do radnego Leśnikowskiego, aby przybliżył ten 

temat. 

Radny Leśnikowski powiedział, że tzw. „kacapski most” na ulicy Brzeźnickiej jest obiektem 

przedwojennym. Droga ta jest drogą łączącą województwo śląskie z łódzkim. Poruszają się nią 

ciężkie samochody. W związku z tym, że przepust narażony jest na duże obciążenie i wymaga 

remontu radny postanowił zgłosić oficjalny wniosek na posiedzeniu komisji o pismo w tej sprawie. 

Wójt odpowiedział, że nie przypomina sobie, aby podpisywał pismo wychodzące z urzędu w tej 

sprawie do ZDW. Być może pracownik urzędu wysyłał takie pismo – będzie musiał to sprawdzić. 

Dodał, że DW492 będzie przebudowywana, postara się on wtedy spotkać z inwestorem i rozwiązać 

ten problem. 

Radny Graj poprosił o interwencję w sprawie drogi do posesji Państwa Kowalik na ulicy 

Wyzwolenia w Miedźnie. Dodał, że rozmawiał z mieszkańcami tej posesji i proszą oni o pomoc  

w utrzymaniu drogi dojazdowej. 

Wójt zapytał jakiego rodzaju miałyby to być działania. 

Radny Graj odpowiedział, że chodzi o utrzymanie nawierzchni drogi dojazdowej i jej utwardzenie. 

Wójt odpowiedział, że w tym momencie nie jest w stanie udzielić odpowiedzi. Musi przeprowadzić 

rozpoznanie w tej sprawie, zapoznać się z własnością działki. Jeżeli działka jest własnością 

prywatną to może powtórzyć się problem, jaki miał miejsce na ul. Leśnej w Miedźnie, gdzie 

właściciel posesji nakazał zebrać z drogi materiał nawieziony przez Gminę. 
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Przewodniczący Rady poinformował radnych, że w dniu 14 grudnia 2015 roku do Urzędu Gminy 

wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego informujące o wyjeździe na Międzynarodowe Targi 

Mechanizacji Rolnictwa „POLAGRA-PREMIERY 2016”, które odbędą się 22 stycznia 2016 roku. 

Dodał, że koszt przejazdu finansowany będzie z budżetu powiatu kłobuckiego, a osoby chętne 

mogą zapisywać się w terminie do 18 grudnia 2015 roku w biurze rady. 

Radny Bęben poruszył temat przerwanego remontu drogi relacji Kłobuck-Mokra-Zawady. Dodał, 

że na obrady sesji powinno zaprosić się przedstawicieli Starostwa i poruszyć temat przekazania 

drogi powiatowej biegnącej w kierunku Władysławowa, Borowej czy przez Wapiennik. Dodał, że 

drogi te byłyby w lepszym stanie niż są, gdyby zostały przekazane na własność gminy. 

Radny Leśnikowski dodał, że w opracowanym przez Starostwo projekcie transportu publicznego 

trasy istotne dla Gminy Miedźno także zostały pominięte. 

Radny Zielonka poinformował, że w Ostrowach nad Okszą przy ul. Sportowej nie postawiono 

pojemnika na piasek, które rozstawiano przed sezonem zimowym. 

Wójt odpowiedział, że pojemniki z piaskiem do posypywania dróg zostały rozstawione według listy 

opracowanej przez pracownika urzędu. Dodał, że jeśli zajdzie konieczność postawienia większej 

liczby pojemników dokona takiego zakupu, jednak nie przewiduje on zakupu pojedynczego 

pojemnika na piasek. 

Radny Oziembała poprosił by zebrać piasek z miejsc, gdzie pozostał on z roku ubiegłego m.in.  

w Izbiskach przy budynku świetlicy wiejskiej. 

Sołtys Makles dodała, że ta sama sytuacja ma miejsce w Wapienniku przy ul. Golczewskiej. 

Sołtys Lizurej podziękował radnemu Bębnowi za poruszenie tematu drogi powiatowej Kłobuck-

Mokra-Zawady. Dodał, że inwestycja remontu tej drogi nie została dokończona. Droga w dalszym 

ciągu jest pozarastana. Mimo, iż gałęzie zostały częściowo przycięte zimą podczas opadów śniegu 

problem ten wróci. Nadmienił, że poruszał już ten temat wielokrotnie, a nic w tym kierunku nie 

zostało zrobione. Dodał, że wiele razy mówiło się o zaproszeniu na sesję starosty kłobuckiego, a do 

tej pory nic nie zostało w tym kierunku uczynione. Temat ten ciągnie się od 2014 roku. Stan 
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nawierzchni drogi na odcinku od pomnika w Mokrej do Miedźna jest zły. Podkreślił, że brakuje 

rowów, a podczas opadów woda zbiera się na drodze. Trasą tą jeździ gimbus z dziećmi, a jej 

nawierzchnia stwarza niebezpieczeństwo dla poruszających się pojazdów. 

Przewodniczący Idasz powiedział, że na następną sesję postara się zaprosić przedstawicieli 

starostwa powiatowego, którzy udzielą szczegółowych informacji w tej sprawie. 

Radny Bęben poruszył temat mostku na ul. Jagiełły w Miedźnie. Dodał, że wielokrotnie alarmował 

już o ustawiony tam znak dot. zakazu wjazdu dla pojazdów o masie przekraczającej 5 ton. 

Nadmienił, że policja karze mandatami za złamanie tego przepisu, a samochody ciężarowe często 

chcąc ominąć mostek przemieszczają się drogami polnymi. Dodał, że rozmawiał w tej sprawie 

osobiście z poprzednim starostą, jednak żadnych działań nie podjęto. 

Sekretarz wyjaśniła, że jako radna powiatowa zgłasza wszystkie wnioski mieszkańców i radnych 

gminy, jednak sama „nie ma takiego przebicia” by coś uczynić. Dodała, że w budżecie powiatu na 

2016 rok niestety nie ma przewidzianych zadań do realizacji na terenie zarówno Gminy Miedźno 

jak i Popów. 

Radny Leśnikowski powiedział, że Gmina Miedźno ma w zarządzie powiatu swojego 

przedstawiciela, którym jest prezes Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska - Mieczysława 

Szewczyka. Można zaprosić go na sesję czy komisję i zapytać o podejmowane w tej sprawie 

działania. 

Radny Puchała przyznał, że stan wielu dróg nie jest zadowalający. Droga relacji Kłobuck-Mokra-

Zawady, jest drogą powiatową łączącą 3 gminy. Faktem jest, że jej remont zakończono na odcinku 

5 km 100 m, mimo że projekt wykonany był na cały jej odcinek. Dodał, że między Mokrą I, a 

Mokrą II wysoki chodnik ogranicza pas ruchu. Pobocza są w fatalnym stanie. Zaapelował by 

uwzględnić drogę tą w zadaniach inwestycyjnych i wykonać stosowny jej remont. 

Radny Bęben poprosił, aby sesje zwoływane były we wtorki na godzinę 14.00 tak jak dotychczas. 

Przewodniczący Idasz odpowiedział, że dzisiejsza sesja została zwołana na godzinę 10.00  

z konieczności podpisania przez Przewodniczącego uchwał podatkowych oraz ich wysyłki. 
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Wójt powiedział, że większość osób zasiadających w radzie nie pracuje najemnie. Patrząc  

z perspektywy osób pracujących w systemie zmianowym należy się wzajemnie dostosowywać do 

terminów sesji. Dodał, że sesje nie są aż tak często, a bycie radnym jest zaszczytem i obowiązkiem, 

wobec którego są pewne zobowiązania. 

Sołtys Lizurej powiedział, że stały punkt w porządku obrad jakim są wolne wnioski nie przynosi 

widocznych i szybkich efektów. Dodał, że byłby on zadowolony, gdyby chociaż 5-10 % spraw 

poruszanych w tym punkcie zostało zrealizowanych w krótkim czasie od ich zgłoszenia. 

Radny Kluba powiedział, że w bieżącym roku radni byli świadkami pewnych wydarzeń z jego 

udziałem. W związku z tym, że zbliża się koniec roku chciał on podarować Radzie Gminy prezent 

jakim jest dyktafon. Jednocześnie poinformował, że zgłasza oficjalny wniosek, aby od roku 2016 

obrady sesji były nagrywane na dyktafon, a nagranie takie publikowane wraz z protokołem  

w Biuletynie Informacji Publicznej (BIP) Urzędu Gminy Miedźno. 

Radny Kluba podszedł do stołu prezydialnego i przekazał Przewodniczącemu Idaszowi dyktafon. 

Przewodniczący odpowiedział, że przed wykorzystaniem w pierwszej kolejności należałoby 

sprawdzić stan techniczny takiego dyktafonu. Dodał jednak, że w budżecie gminy na 2016 rok 

zaplanowano środki na zakup i montaż nagłośnienia i systemu multimedialnego na sali sesyjnej 

Urzędu Gminy. 

Radny Kluba powiedział, że prosi o przegłosowanie jego wniosku dotyczącego nagrywania sesji od 

roku 2016. 

Wójt odpowiedział, że nie przyjmie takiego wniosku nawet jeśli rada go przegłosuje. Podkreślił, że 

w budżecie zaplanowano środki na specjalny sprzęt nagrywający. Nie wyklucza też, że sesje oprócz  

tego, że będą nagrywane zostaną transmitowane na żywo w internecie. Dodał, że jeśli radny ma 

takie życzenie może we własnym zakresie nagrywać przebieg sesji na dyktafon, a później 

porównywać go z treścią protokołu. Należy mieć jednak świadomość tego, że podczas jednoczesnej 

dyskusji wielu radnych protokolant nie jest w stanie zanotować dokładnie każdej wypowiedzi. 

Dziękując za „prezent” radnego, dodał, że gest ten zawiera więcej złośliwości i ironii niż 
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rzeczywistej chęci pomocy. 

Radny Kluba powiedział, że jeśli rada przegłosuje taki wniosek Wójt ma obowiązek jego realizacji. 

Radny zgłosił po raz drugi wniosek formalny w sprawie utrwalenia przebiegu sesji dyktafonem  

i zamieszczenia nagrania w BIP-ie Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek radnego Kluby pod głosowanie. 

Głosowało 14 radnych w tym: 

głosów „za” - 1 

głosów „przeciw” - 8 

głosów „wstrzymujących” - 5 

Wniosek radnego Kluby został odrzucony. 

Przewodniczący Idasz na zakończenie sesji poprosił Wójta o zabranie głosu. 

Wójt, korzystając z okazji, że była to ostatnia sesja w roku 2015 złożył wszystkim obecnym na sali 

życzenia świąteczne oraz wyraził nadzieję na owocną współpracę w roku przyszłym. 

Przewodniczący Idasz w imieniu swoim oraz Wiceprzewodniczącej Piątek dołączył się do życzeń. 

Ad. pkt 23 Zakończenie obrad XV Sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XV sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 12.50 

 

 Protokolant      Przewodniczący Rady Gminy 

 (-) Anna Kuras      (-) Leszek Idasz 

 

 


